

Protokoll DS-möte nr 3 2019

Plats: Örnberg

Närvarande

Niklas Blomqvist, Martin Braxell, David Lindberg, Anneli Lönn, Håkan Persson, Anders (Tholbox) Tholsson,

§ 1 Mötet öppnas

- Anders förklarade mötet öppnat.

§ 2 Val av sekreterare för mötetMötet beslöt:

- att välja Niklas Blomqvist till sekreterare.

§ 3 Val av justerare för mötet att jämte ordföranden justera protokolletMötet beslöt:

- att välja David till justerare.

§ 4 Godkännande av dagordningMötet beslöt:

- att godkänna dagordningen med tillägg om punkt kring stipendier kring World Scout Jamboree

§ 5 Godkännande av föregående protokoll

Förra dubbelmötet är delat på två protokoll.

Mötet beslöt:

- att godkänna DS protokoll nr 1

§ 6 Rapporter**Ekonomi**

Rapporterna kommer löpande läggas upp på Google Drive istället för att skickas till hela styrelsen. Annelie eller Tholbox ansvarar för att rapporterna läggs upp.

Kontoplaner

Annelie har bestämt att redovisningen sker med underkonton men inte aktivitetskoder. Ett underkonto kan t ex vara ett arrangemang men en aktivitetskod t ex all bullförsäljning. Med underkonton kan man då se all bullförsäljning över olika konton. Men det är troligen onödigt komplicerat för oss. Annelie bedömer att vi klarar oss på underkonton.

AU-budget

Martin har godkänt AU-budgeten för Pulk-Arr men p g a vädret är den uppskjuten.

Distriktsläger 2020

Lägrät kommer att vara v 32 (1-8 augusti).

Anders har varit med LÄKO och tittat på lägerområde i närheten av Skanssundet. Än så länge är området bara preliminärt bestämt. Det är tyvärr lermark men det är gott om plats.

Protokoll DS-möte nr 3 2019

Plats: Örnberg

Lägartema är klart men inte offentliggjort än.

DS är ansvarigt att besluta om lägerchef och ekonomisk ansvarig. Vi behöver formellt bestämma lägerchef och huvudroller i LÄKO på ett kommande DS-möte.

Intendenturansvarig saknas. Det behövs någon med livsmedelskunskap.

Husarö – Öppen Ö

Håkan har pratat med kansliet som vill att vi ska prata med Gustav Pettersson. Ander har mailat Gustav och vi väntar på svar. Vi planerar för den 5 maj. Niklas ska kolla upp resealternativen. Med Vaxholmsbolaget tar det 3,5 h från Stockholm så båttaxi kan vara ett bättre alternativ.

Utmanar AU

Utmanar AU:t vill ha tydliga riktlinjer för budget och beredskapsplaner.

§ 7 Extra distriktsstämma (tidigare ekonomisk stämma)

Datum och plats: 7 April hos Norra Botkyrka Sjöscoutkår

Håkan har undersökt vad det innebär att använda VoteIT som används på Scouternas stämma. Den stora skillnaden är att man måste anmäla sig innan mötet.

<https://scout.voteit.se/sodertorns-scoutdistrikts-ekonomiska-stamma/>

Håkan kommer att ordna en anmälningssida, kallelse och dagordning.

Anders ska lägga verksamhetsberättelsen på Google Drive.
Bokslutet kommer Anders åka runt med för att få påskrifterna.

LÄKO kommer att informera om lägret på stämman.

Mötet beslöt:

- att genomföra den extra distriktsstämman via Vote-IT

§ 8 Firmatecknare

Ett konstituerande möte hölls och ett separat protokoll skrevs.

§ 9 AU-Budgetplaner

Det finns en AU-budgetmall som används av de andra distrikten. Martin påminner om att AU:t gärna får fylla i fliken utfall.

Vill vi ha fler arrangemang? Någon speciell målgrupp bland Utmanarna? Vi ska utveckla Utmanarscoutverksamheten enligt verksamhetsplanen.

Vi ser gärna något arrangemang i samband med distriktsstämman.

Mötet beslöt:

- att vi använder den föreslagna Excel-mallen.

Protokoll DS-möte nr 3 2019

Plats: Örnberg

§ 10 Intro-träff nya ledare

Distriktet ska göra en träff för nya ledare. David vill gärna driva det och förslår att vi lägger in mötet under hösten 2019 för att hinna med det. Målsättningen är att hålla en träff på våren och en på hösten.

Mötet beslöt:

- att vi förlägger första mötet till oktober 2019.

§ 11 Åtkomst till Scoutnet

Ska vi tillåta regionkansliet i Stockholm att få rätt att komma åt vårt medlemsregister? Håkan föreslår att hon får ett utdrag när det behövs. Håkan blir kontaktpersonen som hon kan höra av sig till.

Mötet beslöt:

- att vi inte ger scoutkansliet åtkomst till Scoutnet för Södertörns medlemmar.

§ 12 Scouternas dag

Martin har skickat ut ett mail med information. De regionala tävlingarna vart femte år ersätts med att alla är välkomna att delta i tävlingarna.

Kjelle kan vara med och arrangera en kontroll och det innebär ganska lite arbete för oss.

Scouternas dag är den 11 maj 2020.

Mötet beslöt:

- att vi är med på Scouternas dag.
- att vi låter distriktets dag vila i år.
- att detta ska utvärderas tillsammans med kårerna.

§ 13 Distriktsläger 2020

Föreslagna datum är 1-8 augusti 2020.

Mötet beslöt:

- att nästa distriktsläger kommer att äga runt 1-8 augusti 2020.

§ 14 Stipendier

Vi ska skriva ned policyn innan vi beslutar kring nya stipendier.

Ansökningar som kommit in till World Scout Jamboree diskuterades. De som är beslutades 2018 kommer att betalas ut enligt de beslut som är fattade. De ansökningar som kom in som kom in innan årsskiftet beviljas för att behandla alla på samma sätt.

Mötet beslöt:

- att bevilja stipendieansökningar om 2000 kr per person för:

Minna Moberg	Trollbäckens scoutkår
Johannes Moberg	Trollbäckens scoutkår
Matilda Elofsson	Krusboda scoutkår
Thyra Pettersson	Vendelsö scoutkår

Protokoll DS-möte nr 3 2019

Plats: Örnberg

Hanna Östgren	Saltsjöbadens scoutkår
Mimmi Ringels	Saltsjöbadens scoutkår
Elias Oebius	Saltsjöbadens scoutkår
Albin Lundkvist	Saltsjöbadens scoutkår
Gustav Mälstad	Saltsjöbadens scoutkår
Isak Johansson	Saltsjöbadens scoutkår
Hedda Bergholm	Saltsjöbadens scoutkår
Albin Severholt	Saltsjöbadens scoutkår

§ 15 Mötet avslutas

Anders tackade och avslutade mötet

Niklas Blomqvist,
Sekreterare

Anders Tholsson,
Ordförande

David Lindberg
Justerare